
Bestyrelsesmøde nr. 3 2022/2023 

Badminton Midtjylland 

30. januar 2023 

18.00-22.00 

Magion 

Tinghusgade 15 

7200 Grindsted  

Til stede  

Afbud Henrik 

 
1. Tilføjelser til dagsorden 

 
2. Bestyrelsen 

• Møder i den kommende sæson 
Bestyrelsesmøder, styregruppemøder, Vest-møder, socialt arrangement mv. 
(Antal møder, fordeling, sted mv.) 
Bestyrelsesmøder: Jens kommer med forslag – gerne tirsdage og torsdage: 8. Maj, 28. august, 
november 

 
3. Årsmøde 

• Foreløbig deltagertilmelding 
• Programmet, der afvikles inden det formelle årsmøde 

Godt fyldt program, kræver skarp tidsstyring, max 10 minutter pr. indlæg. Frivilling-indlæg er 
ikke helt på plads endnu – de øvrige indlæg er nogenlunde på plads. 

• Det formelle årsmøde  
o Praktiske ting som: Lokaleindretning, dirigent (Jesper Munk), referat (Lene/Jens), mv. 
o Beretninger, økonomi, drøftelse af klubbernes tilskudsformer, indlæg fra Tore og Pre-

ben, valg mv. Holdes kort. 
 

Dommerområdet 
Peter arbejder stadig på at få lavet en fælles arbejdsbeskrivelse for dommerområdet i vestkredsene.  
Denne omfatter dommerledernes- og dommerudkaldslederens funktioner og arbejdsopgaver, samt hvor-
dan afregning for brugen af dommere udføres.  
Deltog i brush up med forventning om bl.a. at tale med udkaldslederen, men han deltog ikke på mødet. 
Mange nye unge dommere, deraf udgifter til nyt dommertøj, da vi kun ligger inde med store størrelser.      
Nye dommerledere: Morten Rørtoft på Fyn og Uffe Thomsen i Nordjylland. 
Under mødet kom der en mail fra Poul Bøgebjerg vedr. en ændring i "Reglement for individuel turnerin-
ger", som dommerudvalget havde modtaget fra Badminton Danmark. Ændringen betyder i korte træk, at 
der reduceres i dommerbesætningen ved forskellige rækker. 
 

4. Senior/Senior+ 
Dialog om protest ift. opstilling i serie 2 med genbrug af 3. divisionsspiller. Problematik med flere regle-
menter og tolkningerne heraf. 
  

5. Ungdom 
Vestmesterskaberne blev afholdt i Middelfart. Pæn tilslutning, stor ros til klubben. 
Træningssamling 
 

6. Økonomi 
• Gennemgang af regnskabet for 2022  

Hvis du har spørgsmål til regnskabet, er det en god ide at sende dem til Rikke inden mødet, så 
hun har tid at undersøge det nærmere. Se bilag. 
Regnskab for 2022 er godkendt.  

• Budget 2024 
Oplæg til budget 2024 er medtaget i regnskab for 2022. Oplæg er stort set kun er en fremskriv-
ning af budgettet for 2023, dog lidt korrigeret i forhold til regnskabet for 2022, og i første omgang 
kun som store rammebeløb indenfor de enkelte aktivitetsområder. 
De aktivitetsansvarlige bør løbe de mere opdelte budgetbeløb kritisk igennem  
Budget 2024 er blevet udspecificeret med flere detaljer inden for de enkelte aktivietetsområder. 

• Budget 2023 
Er der behov eller ønsker om justeringer af dette budgettet for 2023? 
Budget 2023 har regnefejl, som er blevet justeret. 

• Sponsoraftale 
RSL aftale kører fra 2022 til 2024. 70.000 i præmiepulje, indtil videre har vi kun brugt den på t-
shirts til kredsmatch. Karsten tager en snak med Bo Wendel om mulighederne for repræsentant-
skabs-trøje fx. 

 
7. Sekretær 

Regnskab har fyldt meget i januar. 
 

8. Samarbejde med DGI- landsdelene 



• Flemming Kjær er blevet ny overordnet kontaktperson for DGI-Badminton, og der er blevet ansat 
nye Kredskonsulenter efter Flemming og Jan, der nu er blevet ansat i den landsdækkende DGI- 
organisation. 

• Ny mødedato for næste styregruppemøde forventes at blive tirsdag den 11. april.  
 

9. Vest-samarbejdet 
• Fælles møder med de andre Vestkredse 

Formænd for Vestkredsene planlægger fælles møde med Christian Fischer. 
 

10. Badminton Danmark 
Årsmøde 1. april 9.30-11.00 i Idrættens Hus i Brøndby – efterfulgt af BadmintonForum. UDM afvikles 
samme tid og sted. 
”De levedygtige klubber” arbejdsgruppe er i gang og kommer med et indlæg på årsmødet. 

• Dialog med BD´s nye direktør Kristian Langbak  
Jens sender KL lidt orienteringsmateriale om kredsen forud for mødet, bl.a. også den seneste 
samarbejdsaftale med DGI landsdelene. Jens sender også KL Badminton Midtjyllands bestyrelses-
evaluering.  
Dialog med Kristian Langbak – som supplerer med, hvad der fylder for ham i BD: Samarbejde og 
samarbejdsaftale med DGI fylder en del pt. 
Elitearbejdet i BD fylder naturligvis, hvordan løfter vi niveauet yderligere. Ansættelse af to nye del-
tidscheftrænere. DM, VM og Denmark Open. 
 
 

11. Eventuelt 


